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Soveliuksen apurahasäätiön esitys lahjoittaa Bio Huvimylly-rakennus Raahen 
kaupungille, jatkaa samaa linjaa säätiön tavassa ojentaa käsi yhteiseksi hyväksi 
kaupungin kehittämisen ja vanhan Raahen säilymisen puolesta. Samanlaista toimintaa 
säätiöllä on jo aiemmin ollut, esimerkiksi kaupungin museon toiminnan ylläpitämiseksi. 

Mielestämme rakennuksen vastaanottaminen on kulttuuriteko, jota emme voi jättää 
käyttämättä. Olemme saaneet kuulla toteuttamiskelpoisen, hyvin suunnitellun hankkeen 
rahoituksesta ja rakennuksen kunnostamisesta, sekä valmiin rakennuksen 
käyttötarkoituksesta.  Pauliina Vanhatalolla ja Tatu Hirvosella, on kokemusta isojenkin 
hankkeiden toteuttamisesta. 

Paljon tunteita, muistoja ja keskustelua herättänyt Bio Huvimyllyn kohtalo on tuonut 
kaupunkiimme, ja tähän päivään kaupunkilaistemme yhteisöllisyyden voimakkaasti 
esille. Yhdessä tekeminen, osallistuminen, asioihin vaikuttamisen mahdollisuus, ja 
talkoohenki on saanut uuden merkityksen. Haluamme yhdessä tehdä historiasta tätä 
päivää. 

Raahessakin on jo aika lunastaa juhlapuheet vanhan Raahen arvosta matkailukohteena, 
historian säilyttäminen pitää näkyä tässä päivässä tekoina. 

Perussuomalaisten valtuustoryhmä kannattaa lämpimästi pohjaesitystä, ottaa vastaan Bio 
Huvimylly rakennus. Lisäksi toivotamme elokuvateatterin hankkeeseen perustettavalle 
yhdistykselle onnea ja menestystä hankkeen toteutumiseen. 
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